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Protokół nr VIII/2015 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 03 sierpnia 2015r. 

 

VIII zwyczajna sesja Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji rozpoczęła się o godz. 16.15 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Dominiczak: 

- powitała Wójta Gminy Krzeszyce Pana Stanisława Peczkajtisa, Zastępcę Wójta Panią Irenę 

Szpulak, Panią Skarbnik Zofię Smolińską, Pana mecenasa Pawła Bogackiego, radnych, 

sołtysów, mieszkańców Kołczyna i zaproszonych gości, 

- stwierdziła quorum radnych – 12 radnych obecnych 

 

Wobec powyższego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zwróciła się o ewentualne uwagi. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie bez uwag 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

i przedstawiał się on następująco: 
1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Jarosława Jagoddy na działalność Wójta Gminy Krzeszyce.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2015r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym na grunty rolne stanowiące własność Gminy Krzeszyce położone w obrębie 
Rudnica.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/210/10 z dnia 30 czerwca 2010r.  
6. Odczytanie uchwały nr XXVI/139/05 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 10.06.2005 r. w sprawie 

uznania za pomniki przyrody i nadania nazwy dębom na terenie miejscowości Kołczyn.  
7. Zaprezentowanie Kroniki Kołczyna i dokonanie przez radnych Gminy Krzeszyce wpisu 

upamiętniającego 10-tą rocznicę uznania za pomniki przyrody i nadania dębom w Kołczynie 
nazwy „Jana Pawła II”. 

8. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
9. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
10. Zakończenie obrad sesji.  
- zwiedzenie posesji Renaty Kuświk posiadającej skansen w Kołczynie celem zaprezentowania kultury 
ludowej danego regionu i ekspozycji zabytkowych 
- zwiedzenie Placu pod Dębami „Jana Pawła II” w Kołczynie – zaprezentowanie dębów uznanych za 
pomniki przyrody i walorów zagospodarowanego placu 

 

Ad. 1b 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem o ewentualne uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Radni uwag nie mają. 

 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto  

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 
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Ad. 2 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały – 8 głosami za, 4 radnych wstrzymało się od głosu.   

 

Radni uwag nie wnoszą. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VIII/43/2015 w sprawie skargi Jarosława 

Jagoddy na działalność Wójta Gminy Krzeszyce, którą przyjęto  

10 głosami za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

 

 

Ad. 3 

Głos zabrała pani Skarbnik Zofia Smolińska – poprawki, o których mówiłam na komisjach 

zostały już wprowadzone. Dostaliście Państwo nowe wydrukowane projekty uchwał. Zostało 

wprowadzone zwiększenie subwencji, o tę kwotę pomniejszyliśmy wpływy z podatku od 

nieruchomości.  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały i szczegółowo omówiła załącznik nr 1 – dochody 

i załącznik nr 2 – wydatki. Natomiast dodatkowe załączniki dotyczą dochodów specjalnych – 

bieżącego utrzymania szkół oraz załącznik o przekazywanych dotacjach z budżetu w związku 

ze zwiększeniem dotacji dla GOK.  

 

Radni uwag nie wnoszą.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VIII/44/2015 w sprawie zmiany budżetu 

2015 r., którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 4 

Pan Wójt – na komisjach pracownik Anna Waraksa nie mogła brać udziału z powodu 

pogrzebu ojca, poprosiłem o wyjaśnienie dot. tej dzierżawy – ten pan, który dzierżawi miał na 

9 lat z 3-miesięcznym okresem wypowiedzenia. Tu nie ma obawy, że teraz na 6 lat, też tu 

będzie, że z 3-miesięcznym wypowiedzeniem, to jest wieloletni dzierżawca.  

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki – to jest przy ul. Kopernika z bezpośrednim 

dostępem do rzeki, ja tam byłem na wizji lokalnej, w tę działkę wchodzi inna działka, to jest 

przy rzece, tam jest stacja hydrologiczna, jest atrakcyjna, jest to grunt rolny, ale nie 

użytkowany. Jest to VI klasa ziemi. Kwota dzierżawy – 30 zł rocznie. Nie opłaca się 

wydzierżawiać, tylko sprzedać po cenie rynkowej, jest to bardziej opłacalne. Mój wniosek jest 

następujący – nie dać zgody na dzierżawę, sprzedać w drodze przetargu, do kasy niech 

wpłyną pieniądze.  

 

Radny Wiesław Małaczyński – dzisiaj rozmawiamy o dzierżawie.  

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki – ta działka ma 1 hektar 42, jest to działka bardzo 

przyszłościowa, odległość do rzeki 140 metrów.  

 

Pan Wójt – to jest druga działka rolna i Natura 2000 się uśmiecha. 100 metrów od rzeki nie 

można się budować. Jeżeli ten ktoś dzierżawi to trzeba by się zorientować, czy wystąpił 
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właściciel o dopłaty rolne. W dalszej perspektywie można to sprzedać, trzeba się nad tym 

zastanowić. 

 

Radny Andrzej Żmijak – to gmina mogłaby dostawać dopłaty.  

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki – możemy wydzierżawić tylko na 1 rok.  

 

Radni więcej uwag nie wnoszą. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie – kto jest za wnioskiem radnego Nowickiego 

o nieprzedłużaniu umowy dzierżawy 

8 za, 0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VIII/45/2015 w sprawie niewyrażenia zgody 

na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na grunty rolne stanowiące 

własność Gminy Krzeszyce położone w obrębie Rudnica, którą przyjęto  

8 głosami za, 0 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 5 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji projekt 

uchwały przeszedł większością głosów.  

 

Radni uwag nie wnoszą. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VIII/46/2015 w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXVIII/210/10 z dnia 30 czerwca 2010r., którą przyjęto jednogłośnie 

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca odczytała uchwałę nr XXVI/139/05 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 

10.06.2005 r. w sprawie uznania za pomniki przyrody i nadania nazwy dębom na terenie 

miejscowości Kołczyn. 

 

Ad. 7 

Radni zapoznali się indywidualnie z Kroniką Kołczyna oraz dokonano wpisów do kroniki.  

 

Radny Bogusław Pawlak podziękował, że jego wniosek o sesję wyjazdową został rozpatrzony 

pozytywnie i odczytał okolicznościową informację na temat Placu Jana Pawła II.  

 

Przewodnicząca podziękowała mieszkańcom Kołczyna za tak wspaniałą decyzję o utworzeniu 

takiego placu, który stał się pomnikiem przyrody i to jest fantastyczne, że w dzisiejszych 

czasach nam się chce, powinno nam się chcieć.   

 

Ad. 8 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym: 

 W poniedziałek 15 czerwca odwiedziłem partnerską Gminę Altlandsberg (spotkanie 

powyborcze). 

 Następnego dnia  o  godzinie 8:00 spotkałem się z Panem Wawryków w sprawie 

zjazdu przy kiosku z papierosami, 
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 - o godz. 10:00 odwiedziła Urząd Gminy Pani Dyrektor ZE w Kołczynie Pani Beata 

Brzezińska, rozmawialiśmy na temat bieżącej sytuacji finansowej w szkole 

i przedszkolu, 

 - o godz. 12:00 spotkałem się z Panem Dyrektorem TVP Gorzów Arturem Gurec. 

 W dniach 18-19 czerwca odbyłem szkolenie pt. Protokół dyplomatyczny w pracy 

urzędników samorządowych. 

 24.06.2015 walne akcjonariuszy Gorzowskiego Rynku Hurtowego. 

 Dnia 29 czerwca miałem wyjazd do Zielonej Góry z Panią Skarbnik do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 Następnego dnia rozmawiałem z Panem Mariuszem Pulkowskim w sprawie płatności 

za przewozy. 

 02 lipca przyjechał Pan Bogdan Śnieżek Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Sulęcinie. 

 6 lipca spotkałem się z Panem Adamem Majewiczem Prezesem OSP Kołczyn 

w sprawie Remizy w Kołczynie. 

 8 lipca przyjechał Pan Marek Rackiewicz właściciel firmy KAZAR, główny 

wykonawca Placu Rekreacyjno-wypoczynkowego w Krzeszycach. 

 Dnia 9 lipca spotkałem się z Panem Zygmuntem Luk. 

 Następnego dnia odbyło się 50-lecie pożycia małżeńskiego Państwa Małgorzaty 

i Mieczysława Szydłowskich, udekorowałem jubilatów medalami w imieniu 

Prezydenta RP za długoletnie pożycie małżeńskie,                                                          

- o godzinie 14:00 wraz z Panią Skarbnik spotkałem z przedstawicielem firmy Aesco 

Panem Rafałem Adamczykiem w sprawie przetargu. 

 14 lipca wybrałem się do szkoły na spotkanie z Panią Dyrektor Barbarą Adamską. 

 Kolejnego dnia miałem spotkanie z przedstawicielem Gazety Wyborczej Panem 

Damianem Baranem, 

- o godz. 13:00 spotkałem się z Prezesem Kostrzyńsko Słubickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej Panem Arturem Malcem. 

 16 lipca o godzinie 16:30 uczestniczyłem w zebraniu OSP Kołczyn. 

 20 lipca o godz. 9:00 spotkałem się z Panem Wawryków, 

- o godzinie 11:00 spotkałem się z Heinzem Habermannem i skarbnikiem Otto-Karlem 

Barschem. 

 Następnego dnia spotkałem się z panem Zdzisławem Wójcik-Wójcickim z Rudnicy. 

 Kolejnego dnia odbyło się posiedzenie Krajowej Izby Odwoławczej w Warszawie 

dotyczące zamówienia publicznego na sfinansowanie zobowiązań Gminy. 

 23 lipca o godz. 8:00 spotkałem się z Panią Ireną Sobecką z Krasnołęgu w sprawie 

podpisania umowy na wynajem mieszkania,  

- o godzinie 10:00 podpisałem umowę na przewóz dzieci z przedstawicielem PKS 

Gorzów Panem Krzysztofem Częstochowskim,   

- o godzinie 10:45 na moje zaproszenie przyjechał do Urzędu Gminy Pan 

Ciemnoczułowski doradca Prezydenta Zielonej Góry w sprawie możliwości 

współpracy, 

- o godzinie 12:00 spotkałem się z Panem Ignacym Jawnym. 
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 27 lipca  o godzinie 9:00 przyjechała Pani Halina Nowak – projektantka instalacji 

wodno-kanalizacyjnej,        

- o godzinie 12:00 po komisji rewizyjnej przyjechali do Urzędu Gminy Pan Starosta 

Patryk Lewicki i wicestarosta Michał Deptuch. 

 30 lipca o godz. 12:30 w moim imieniu Pani Irena Szpulak uczestniczyła w obchodach 

10-lecia TVP Gorzów, które odbywały się na Przystanku Woodstock. 

 31 lipca odwiedził Gminę Pan Poseł Jerzy Materna, spotkanie dotyczyło ogólnie 

problemów mieszkańców i sytuacji w gminie. 

Pan Wójt przedstawił również informacje na temat: 

 Dni Krzeszyc – dofinansowanie z Euroregionu,  

 zakończenie roku szkolnego,  

 wezwanie do RIO – subrygacje – obligacje – unieważnienie przetargu, 

 wysokość środków z funduszy sołeckich, 

 Krzeszycka Strefa – jest podanie do KSSSE, żeby dołączyć do nich, 

 rozesłanie listu - informacji odnośnie zwolnienia sekretarza, 

 decyzja Grzegorza Zawadzkiego – będzie rozpisany konkurs na dyrektora GOK, 

 chciałby zaproponować nazwę dla strefy gospodarczej „Krzeszycka Strefa 

Aktywności Gospodarczej” – będzie projekt uchwały, 

 zakończono inwestycję na sali w Krzemowie, otwarcie będzie po Krzeszyckiej Jesieni, 

 zebranie sołtysów w sprawie Krzeszyckiej Jesieni, 

 wpływy z podatków się poprawiły.  

 

Ad. 9 

Pani Przewodnicząca poinformowała o rezygnacji radnej Edyty Kuszka, zaproponowała 

wysłanie oficjalnych podziękowań w imieniu Rady Gminy Krzeszyce. 

Radni przychylają się do tej decyzji.  

 

Radny Andrzej Żmijak – wnosi do Komisji Oświaty interwencję w sprawie pana Balcewicza 

– składa pisemny wniosek na ręce Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Komisji 

Oświaty.  

Pan Wójt – ten pan był w domu opieki społecznej, wprowadził w błąd, że ma opiekę i wrócił 

do Świętojańska, było wiele skarg na jego zachowanie, będzie trzeba głęboko zagłębić się 

w ten temat – i komisji i dyrektor GOPS.  

 

Radny Bogusław Pawlak – chodnik przy ul. Leśnej trzeba by opryskać chemicznie, trawa 

żeby nie rosła. 

Pan Wójt – najlepszym wyjściem jest oprysk. Powiatowy Urząd Pracy chce dać pewne kwoty 

na zatrudnienie ludzi – jest szansa.  

Pani Zastępca Wójta – niektórzy nie mieszczą się w prace interwencyjne, podejmiemy 

stosowne działania. Rozmawiałam z panem Dominiczakiem o tych opryskach. Mamy to na 

uwadze.  

 

Radny Bogusław Pawlak – przewóz autobusem – frekwencja jest niska, czy będzie czy nie.  

Pan Wójt – Nasz przewoźnik był w Urzędzie Gminy i sam był zaskoczony, że mimo 

wcześniejszych zapowiedzi, że jest tak potrzebny z 6 miejscowości niejednokrotnie 3 osoby 

jadą, koszty są, trzeba będzie to przeanalizować i informacja do mieszkańców pójdzie. Gdy 

jest przewóz szkolny to nie może przewozić innych osób.  
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Mieszkanka Kołczyna  – kanał – tam jest tragicznie, strasznie zarośnięte, rzucone śmieci, przy 

moście jest ściana mocująca, która odpadła – do tej pory nic się tam nie dzieje – proszę 

zwrócić uwagę.  

Pan Wójt – sprawy melioracji są mi bliskie, że tam nic się nie dzieje to wejście nowych 

przepisów – po 15 sierpnia można wejść na kanał. Ja będę przekonywał, że wcześniej tam 

musimy wejść, rolnicy ponoszą szkody z tego tytułu, gdy kanały nie są drożne to gdy pada 

deszcz to podtopienia są – są straty. 30 rolników złożyło pozwy, czują się wygrani, ale sprawa 

się toczy. Część pieniędzy trzeba przeznaczyć na remonty – to te firmy od melioracji.  

 

Sołtys Zofia Czarnogrecka – kanał w Studzionce wysechł, były wnioski o pogłębienie, było 

do Starostwa wnioskowane, a może ktoś by mnie poparł? 

Pan Wójt – po 15-tym będzie jakiś przetarg i ten kanał będzie robiony, na głównych kanałach 

utrzymuje się odpowiedni poziom wód, jest człowiek w Urzędzie Gminy który dozoruje. Jak 

jest klęska to dopiero się o tym mówi, w tym roku też jest susza.  

 

Mieszkanka Kołczyna – do kogo należy ta droga? (wskazuje ulicę przy świetlicy)  

Pan Wójt – to jest droga powiatowa.  

Mieszkanka Kołczyna – jeździła służba drogowa i kosiła, a już wcześniej nasi mieszkańcy 

pokosili, a dalej 50 m nie chcieli pokosić, bo to nie ich. Potem odkurzali. Były 2 traktory.  

To z 8 osób, a dalej nie pokoszone.  

Pan Wójt – tak są te prace robione jak robione, na powiat sulęciński nie mamy co liczyć. Będę 

rozmawiał i o tej drodze i o innych ze starostwem.  

 

Mieszkanka Kołczyna – między dwoma rzekami są działeczki, którędy mamy wywieźć 

siano? Wypalić nie można, drogi nie ma – nie ma jak wywieźć.  

Pan Wójt – na dzień dzisiejszy Pani nie odpowiem, ale się zapoznam z tematem.  

 

Mieszkanka Kołczyna – na temat cmentarza, przyjdzie taki bezrobotny i kto mu coś  

da to wykosi, a są opuszczone i tam nie koszą.  

 

Pytań, uwag więcej nie ma.  

 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady VIII sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji.  

Obrady zakończono godz. 17.50. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:       

 

………………… 

/Kamila Kędzior/ 


